

نـورة طـاع الله



نورة طاعے اللہ

نوع العمل: حكم وأقوال

الكاتب: نورة طاع الله

تصميم الغلاف: ميري عماد

تعبئة وتنسيق: سمر حمدان

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

ما لا تنتمي اليه فأنت لن تقيم فيه لأسبوع بشكل كامسل ومتواصل فالغريب ضيف راحل مع أول قطار.

What you don't belong to, you won't stay in it for a week completely and continuously, because the stranger is a late guest with the first train.

رغم كل الحقائق المحيطة بنا والواضحة أمامنا والمتغلبة المسيطرة على واقعنا ومعيشتنا الا أننا بعض الأحيان نهرب باحثين عما يعطينا قطرة أمل بها نحيي تلك الأحالام ونقف مجددا كما أردنا وبما هو واجب علينا.

Despite all the facts surrounding us, clear to us, and overwhelming and dominating our reality and our lives, we sometimes run away looking for something that will give us a drop of hope with which we can revive those dreams and stand again as we wanted and as we are obligated to do.

الواقع في بعض زواياه وجوانبه مؤلم مع أننا قد لا نكون سببا في ايصاله الى تلك الصورة التي لحم نرسمها ولحم نلتقطها لتعلق على حائط الغرفة ليلا صباحا مساءا نراها ومجبرين على رؤيتها والتعايش معها بكل تفاصيلها

Reality in some of its angles and aspects is painful, even though we may not have been the cause of bringing it to that image that we did not draw or capture to hang on the wall of the room at night, morning and evening. We see it and are forced to see it and live with it in all its details.

ما جلبته الظروف المفاجئة أو الظروف الصعبة لم تكن للأيادي الشخصية يدا فيها

What sudden circumstances or difficult circumstances brought about was not the hand of personal hands

مهما هربنا من واقعنا ومن تلك الحقائق للأسف هي تلاحقنا ولا تود التوقف عن للأسف هي تلاحقنا ولا تود التوقف عن اللحاق بنا والجري وراء الخطوات التي بالفعل خفت سرعتها وقوتها فطول شريط الجري نحو الذي لا نعرف حتى أين اقامته ومسكنه قد مزق أحذية وشقق أرجل قد سعت وبحثت وسافرت نحو الأفضل الذي الما رفضها اما موعد اللقاء بينهما لم يحن بعد

No matter how much we run away from our reality and from those facts, unfortunately they pursue us and do not want to stop catching up with us and running after the steps that have already slowed down in speed and strength. The length of the running tape towards the one

we do not even know where he resides and lives has torn the shoes and split the legs that sought and searched and traveled towards the best that either rejected it or the time for the meeting between them has not yet arrived.



كثرة الهموم والمشاكل ونطق الأه بكل الطرق وعن طريق جميع أشكال الألم والتوجع جعل من القلب والنفس رافضة لكل ما تعيشه وتمر به لأنه لم يعد هناك قوة وقدرة على التحمل والصبر أكثر فبدون شعور تهرب تلك النفس بصاحبها الى الوهم الذي قد يجد فيه بعض الراحة والمسكنات بجرعات قليلة كانت أو كثيرة حسب مدى دخول الانسان المتعب بعمق الوهم الذي طالما ابتعد عنه هذا الشخص ذاته

The abundance of worries and problems and the utterance of sighs in all ways and through all forms of pain and suffering made the heart and soul reject everything

that it lives and goes through because there is no longer the strength and ability to endure and be patient anymore. Without feeling, that soul escapes with its owner to the illusion in which he may find some comfort and painkillers in small or large doses according to the extent to which the tired person has entered the depth of the illusion from which this same person has always been far away.



قد يعتقد الكثير أن الوهم الذي هو ايهام السنفس والقلب بوجود الذي لا وجود له وبعيش عكس ما هو معاش جملة وتفصيلا الاأن كثرة المصائب وصعوبات الحياة والعيش تحول من تلك النفس المؤمنة الواعية المدركة العاقلة الي نفس غافلة موهومة الوهم الذي لن يكون ولن يكون ذلك العلاج الصحيح المناسب رغم ما قد يعطى للموهوم حياة قد حلم بها وتمناها وبحث عنها طويلا الا أنها حياة بعيدة هي بعالم ليس بالعالم الحالي فهو عیش سوی ضمن قاعة هی أحدام لست له ولن تكون ولن تسمح ظروفه والواقع بأن تكون وتتواجد فهي بعيدة عن الحقائق والحقيقة التي مهما بعدنا عنها نحن عائدون اليها مستسلمون راضين شئنا أم أبينا

Many may believe that the illusion, which is the delusion of the soul and heart about the existence of what does not exist and about living the opposite of what is lived in general and in detail, except that the abundance of calamities and difficulties of life and living transforms from that believing, aware, perceiving, rational soul into a negligent, delusional soul, the illusion that will never be and will never be that correct and appropriate treatment, despite what it may give to the delusional life that he dreamed of and wished for and searched for for a long time, but it is a distant life, it is in a world that is not the

current world, it is living only within a hall that are dreams that are not his and will never be, and his circumstances and reality will not allow them to be and exist, it is far from the facts, and the truth, no matter how far we are from it, we will return to it, surrendering and satisfied, whether we like it or not



لا لصوم على القلب الموهسوم والعقل الموهسوم والعقل الموهسوم والشخص الواقع في وهم كبير كان أو صغير.. فهو لم يرحل الى هذا العالم الالما قد تعرض اليه ونفسيته قد رفضت المعاش..

There is no blame on the delusional heart, the delusional mind, or the person who is in a delusion, whether big or small. He did not depart to this world except for what he was exposed to, and his psyche rejected the livelihood.



ابن الأوهام هو مريض والوهم مرض قد وجد فيه المريض عالمه الخاص الجميل المذي لن يقبل الانسحاب منه بكل سهولة وعند الطلب الأول منه.

A person with delusions is sick, and delusion is a disease in which the patient has found his own beautiful world, from which he will not withdraw easily, even at the first request.



الانسحاب من السوهم بالأمر الذي يحتاج السي وقت والسي العديد من الطرق والوسسائل العلاجية المساعدة على اخسراج مسريض الـوهم مـن وهمـه الـذي قـد يسـتمر فـي اللحاق به ومطاردته بكل مكان الا أن مع الاستمرار في سحبه نحو سطح العالم الحقيقى والواقع الفعلى مع غلق جميع الأبسواب المؤديسة السي السوهم لسن يستمكن الموهوم من السيطرة على قوة الواقع وضعف الوهم الذي قوته ضعف لن تصل قوة الواقع بشيء

Withdrawing from the illusion is something that requires time and many therapeutic methods and means to help the patient with the illusion come out of his illusion,

which may continue to follow him and chase him everywhere. However, with the continuation of pulling him towards the surface of the real world and actual reality, while closing all the doors leading to the illusion, the person with the illusion will not be able to control the power of reality and the weakness of the illusion, whose power is weak, will not reach the power of reality at all.



من منا لم يلمس ملامح الوهم فأعجب بالرطابة ولطف الملامح؟

Who among us has not touched the features of illusion and admired the moisture and gentleness of the features?

أوهمونا أشخاص وعقولنا قلوبنا كثيرا ما

People have made us delude ourselves, but our minds and hearts have often made us delude ourselves.

الأحسلام أكبسر مسوهم لأن الأحسلام كثيسرا مسا
تتحسول السى أوهسام مسن كثسرة التمسك بهسا
والعسيش معهسا طسوال الوقست مسع نسسيان
الجزء الكبير من الواقع والمعاش

Dreams are the biggest illusion because dreams often turn into illusions due to the excessive attachment to them and living with them all the time while forgetting a large part of reality and life.

الحقائق التي لا تتوقيف عين صفنا وارجاعنا الى ما نحن عليه حقيقة وهذا ما يضعف أوهامنا. فنستيقظ من غيبوبة ان بدأت ليلا انتهت صباحا

The facts that never stop slapping us and bringing us back to what we really are, and this is what weakens our illusions...so we wake up from a coma that, if it started at night, ends in the morning.

العقل.. متى لجات للعقل بين الحين والأخر لن تقف في بركة وبحر الوهم الذي لن تتقن العوم فيه وان كنت مدرب السباحة..

Mind... Whenever you resort to reason from time to time, you will not stand in a pool and sea of illusion in which you will not be able to swim, even if you are a swimming coach.



العقال منقضاك مان مخاطر السوهم وانتهاكاته الخطيرة التي لن تجعل منك شخصا عاديا كما يجب وكما وجدت منذ البداية

The mind saves you from the dangers of illusion and its serious violations that will not make you an ordinary person as you should be and as you were created from the beginning

كثيرا ما نكون في جلسة وعند ضيافة السوهم دون شيعور منا الا أننا بسرعة نغادر ونكون ضيوف سريعين المغادرة والانسحاب بكل هدوء وحكمة

We are often in a session and are guests of illusion without realizing it, but we quickly leave and are quick to leave and withdraw quietly and wisely.

لا تدع أحلامك تتحول الى أوهام ولا أمنياتك لأنه متى تحول الحلم الى وهم يصعب وقد يستحيل تحقيقه ولن يبقى ذلك الحلم الذي يزودك بالقوة والارادة والاصرار فالأمر مختلف جدا لدى الوهم ولا وجود لمثل تلك الايجابيات والمقويات الذي يمتلكها الحلم

Do not let your dreams and wishes turn into illusions, because when a dream turns into an illusion, it becomes difficult and perhaps impossible to achieve, and that dream that provides you with strength, will and determination will no longer remain. The matter is very different with illusions, and there are no such positives and strengthening qualities that a dream possesses.